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Zápis č. 3/2011 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 

 
 
 

 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a 
všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi 
přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
 Předseda Jiří Šmrha informoval členy VV RS ČSTV Jihlava o současné situaci ve 
sportovním prostředí, především ČSTV a dopady rozhodnutí představitelů státu za aktivní 
spoluúčasti představitelů některých svazů financovat sport prostřednictvím sportovních svazů. 
Shrnul vývoj spolkového sportu v ČR, který do konce roku 2010 fungoval. Vyzdvihl úkol VV 
RS ČSTV Jihlava předložit VH RS ČSTV Jihlava reálné návrhy řešení nastalé situace, 
především v oblasti financování. Dále informoval členy VV o jednání komise pro sport a 
volný čas kraje Vysočina, která proběhla v prostorách fotbalového areálu FC Vysočina. Ing. 
Holub doplnil zprávu předsedy o hodnocení Valné hromady ČSTV v Nymburce, která 
proběhla 16. dubna 2011. 
 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení přijatá na minulém VV byla splněna, popř. činnosti týkající se záležitosti vedoucích 
k udržení činnosti RS ČSTV Jihlava jsou průběžně plněna. 
 

Datum konání: 19. května 2011 v 15,00 hod., ukončení v 17,50 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Birnbaum Robert, Vrzáček Miroslav, Ing. Doležal Josef, 

Skočdopole Jindřich, 
Omluveni: Háj Martin, Mgr. Havlík Jiří, Svoboda Jaroslav 
Procentuální vyjádření: 62,5  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV k 19.5.2011 
2. Žádosti TJ, SK o příspěvek na údržbu a 

provoz TVZ na rok 2011 
3. Návrh rozdělení dotací na údržbu – 

prezentace 
4. Návrh rozdělení dotace z kraje Vysočina 

na mládež pro rok 2011 - prezentace 
 

 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího, schválení programu 

jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava  
• Informace z komise pro sport a volný čas kraje 

Vysočina 
3. Zpráva Ing. Holuba 
• Kontrola usnesení  
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 2011 a naplňování 

východisek sestavení rozpočtu RS ČSTV Jihlava roku 
2011 

• Příprava 23. VH RS ČSTV Jihlava 
• Návrh na rozdělení státní dotace na údržbu a provoz 

TVZ pro rok 2011 
• Návrh na rozdělení dotace z kraje Vysočina na mládež 

pro rok 2011 
• Investiční program 2012 
• Informace z Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
• Zrušení členství TJ, SK – OS SK Přátelé fotbalu 

Rybné 
• Závěr a usnesení 
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• Ekonomika RS ČSTV Jihlava a naplňování východisek sestavení rozpočtu RS ČSTV 
roku 2011 

 
Ekonomika do 19.5.2011  
Zdroje –  jak již bylo konstatováno na minulém VV, změněné podmínky pro financování 
sportu postavily RS ČSTV Jihlava do pozice, kdy musí „prodávat“ poskytované služby, a to 
jak okresním sportovním svazů, tak TJ a SK. V jednání s okresními sportovními svazy 
bohužel narážíme na složité ekonomicko-právní záležitosti, které každý sportovní svaz řeší 
jinak. Proto se uzavírání konkrétních smluv protahuje. Jediným realizovaným zdrojem byl 
prodej reklamních práv na vyhlašování ankety Nejlepší sportovec ČSTV Jihlavska za rok 
2011 a 2012. Za prodej těchto reklamních práv jsme obdrželi částku 90 tis. Kč. 
 
Čerpání rozpočtu 2011 – RS ČSTV Jihlava přijal maximální úsporný režim své činnosti (viz 
opatření hodnocená na minulých jednáních VV). K 19. 5.2011 činilo čerpání rozpočtového 
provizoria RS ČSTV částku 293 874,68,- Kč. Tato částka byla částečně kryta příjmy běžného 
období a zdroji z úspor minulých let. 
 
• Příprava 23. VH RS ČSTV Jihlava 
Bylo konstatováno, že VH je připravena v prostorách KÚ kraje Vysočina. Ing. Holub 
předložil VV RS ČSTV Jihlava materiál, připravený pro jednání VH. Materiál byl pečlivě 
prodiskutován a po zapracování doplňků bylo přijato následující usnesení: 
 
Usnesení č. 8/2011 
 
VV RS ČSTV Jihlava schvaluje předložené materiály pro jednání 23. VH RS ČSTV 
Jihlava a pověřuje ředitele RS ČSTV Jihlava jejich zpřístupnění TJ a SK na webových 
stránkách RS ČSTV Jihlava. 
 
• Návrh na rozdělení státní dotace na údržbu a provoz TVZ pro rok 2011 
 

Příspěvek na provoz TVZ lze přidělit pouze těm TJ/SK, které mají majetek ve 
vlastnictví, anebo mají s vlastníky uzavřeny smlouvy, které jsou v souladu s Pravidly pro 
poskytování příspěvků ze státního rozpočtu ČR, které vydalo Ministerstvo školství mládeže a 
tělovýchovy ČR pro rok 2011. Pro rok 2011 připravilo MŠMT zásadní změnu – žadatel o 
dotaci musí vést podvojné účetnictví.  

Současně s březnovým vydáním Zpravodaje RS ČSTV Jihlava byl našim sdruženým 
TJ/SK zaslán formulář žádosti. V termínu do 13. května 2011 bylo zaevidováno celkem 14 
vyhovujících žádostí, v celkové výši 3 996 000,- Kč. Z tohoto objemu činil požadavek po RS 
ČSTV Jihlava 1 572 500,- Kč. Státní dotace na rok 2011, přidělená našemu regionálnímu 
sdružení činí 286 500,- Kč. 

Výkonný výbor RS  ČSTV Jihlava zvážil všechny požadavky a provedl návrh na 
rozdělení příspěvku jednotlivým TJ/SK s ohledem na obhospodařovaný majetek, jeho stáří a 
nezbytné potřeby, který bude předložen 23. VH RS ČSTV Jihlava ke schválení a je součástí 
připravených materiálů pro jednání. 

 
• Návrh na rozdělení dotace z kraje Vysočina na mládež pro rok 2011 

 
Kraj Vysočina poskytl pro rok 2011 dotaci členům Všesportovního kolegia kraje 

Vysočina ve výši 4 000 000,- Kč. Pro RS ČSTV Jihlava byla vypočítána dotace na členy do 
18 let věku (včetně) ve výši 454 543,- Kč. VV RS ČSTV Jihlava předložil ředitel RS ČSTV 
Jihlava tento návrh klíče k dělení této dotace:  
1. Splní-li TJ/SK podmínky statistických povinností vůči RS ČSTV Jihlava, pak každý člen 

TJ/SK do 18 let věku (včetně) obdrží 95,- Kč tj. 4 521 členů (4 650 – 125 Florbalová 
škola – 3 SK Policie Ježek- 1 OS SK PF Rybné) á 95,- Kč = 429 495,- Kč, 
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2. zbytek dotace, tj.25 048,- Kč rozdělit TJ/SK, které pořádají sportovní akce pro mládež a 
v daném termínu nahlásily tyto akce do sportovního kalendáře RS ČSTV Jihlava.  

 
Konkrétní rozdělení na TJ, SK dle schváleného klíče bude je součástí připravených materiálů 
na jednání 23. VH RS ČSTV Jihlava. 

 
• Investiční program 2012 
 

TJ, SK, které mají ve vlastnictví sportovní zařízení byla přeposlána mailovou poštou 
informace o podání návrhů investičních akcí pro rok 2012. Termín podání žádostí je stanoven 
pro ČSTV do 31.8.2011. Každé RS ČSTV může předložit pouze 2 žádosti. Ke stanovení 
priorit se VV vrátí na svém dalším zasedání po předložení žádostí ze strany TJ a SK. 
 
• Informace ze Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
 
Ing. Holub informoval členy VV z jednání VK, které proběhlo 11. dubna 2011. Zápis 
z jednání VK lze nalézt na webových stránkách RS ČSTV Jihlava – www.cstv.cz/jihlava. 
 
• Zrušení TJ, SK – OS SK Přátelé fotbalu Rybné 
RS ČSTV Jihlava obdržel žádost OS SK Přátelé fotbalu Rybné o zrušení členství tohoto 
občanského sdružení v RS ČSTV Jihlava. VV přijal toto usnesení: 
 
Usnesení č. 9/2011 
 
VV RS ČSTV Jihlava vyhověl žádosti OS SK Přátelé fotbalu Rybné o zrušení členství 
v RS ČSTV Jihlava k datu 19. 5. 2011. 
 
 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
• 6. června 2011 se uskuteční VH Krajského sdružení ČSTV Vysočina. RS ČSTV Jihlava 

předkládá VH RS ČSTV Jihlava návrh následujících delegátů, kteří budou zastupovat RS 
ČSTV Jihlava.   
 

Usnesení č. 10/2011 
 
VV RS ČSTV Jihlava navrhuje VH delegáty na VH KS ČSTV Vysočina ve složení: 
Šmrha, Holub, Doležal, Vrzáček, Birnbaum. 
 

 
• Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání VV RS ČSTV Jihlava nebyl dohodnut, bylo konstatováno, že 
bude svolán dle potřeby v dostatečném předstihu.  

  
 

Zapsal dne 19. 5. 2011 Ing. Holub Vítězslav 


